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Vestforsyning 
 
 
Lige efter sommerferien, går de i gang med at nedlægge fiber i Bur og der bliver vel noget gravearbejde 
Det kunne være fedt at få lavet kloarkene samtidig – om det skal være separering eller med fasciner, er for 
mig underordnet umiddelbart – (min mening) 
  
Skolevejs kloaker falder sammen – flere steder vil man falde, hvis man ikke ser sig for – børn kan køre ned i 
hullerne og vælte – ældre med rollator skal bære rollatoren for ikke at støde ind i flisekanter på de gamle 
fliser – flere er revnet, slidt op og de ligger ujævn 
  
Vi skal have indvielse næste år af Bur Fristed og indvielse af legeplads ved Krudttønden – dette er også en 
del af Holstebro kommunens 750 års jubilæum. 
Her kunne det da være godt, hvis vejene også fremstår flotte 
  
En fra en forening i Borbjerg, Hvam sagde til mig ved sidste møde mellem landsbyerne – det giver en helt 
anden by, når vejene og fortovene er i orden. 
  
Hvordan kan vi påvirke dette 
Jeg har sendt og flere har sendt billeder af vores skolevej – uden reaktion 
  
Kære Finn Orvad og Vestforsyning, hvor langt er I med planerne herude. 
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